
Rawa Mazowiecka, dn. 21.06.2025r. 

Bartłomiej Kosiacki  

Radny Rady Miasta Rawa Mazowiecka 

 

 

Pan Piotr Irla 

Burmistrz Miasta Rawa Mazowiecka 

 

Za pośrednictwem  

Pani Grażyna Dębska 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

Zapytanie 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

w nawiązaniu do odpowiedzi na interpelację znak: BR.0003.2.2025 zwracam się prośbą o udzielenie informacji: 

- w jaki sposób Gmina Miasto Rawa Mazowiecka zamierza zwiększyć zasób mieszkaniowy w postaci mieszkań 

socjalnych czy też komunalnych? Czy będzie to budowa nowego budynku? Czy też nabycie lokali z rynku  

wtórnego? Bądź adaptacja lokali które są w posiadaniu Gminy, jednocześnie na ten moment są niezamieszkałe? 

- na jakim etapie są planowane działania dot. zwiększenia zasobu komunalnego oraz socjalnego? 

- w jakim terminie przewidywane jest zwiększenie w/w zasobu mieszkaniowego? 

 

 

 

z poważaniem 

 

 

 

                  Bartłomiej Kosiacki 

       Radny Rady Miasta Rawa Mazowiecka 


		2025-06-21T14:03:05+0200
	BARTŁOMIEJ KOSIACKI
	Opatrzono pieczęcią ministra właściwego do spraw informatyzacji w imieniu: BARTŁOMIEJ KOSIACKI, PESEL: 92110500790, PZ ID: BARTLOMIEJ_KOSIACKI_7533




